



HK Parkview, Tai Tam 大潭陽明山莊

101 Home Design Ideas

Nov 2012



## Company Profile

### IP Interiors

IP provides one stop professional services through a team of award winning interior architects, design & project management professionals based in Hong Kong. They specialize in luxury residential and commercial projects of high-quality finish and detail that are sensitive to context and brief.

IP adds significant value to the overall interior architecture & design concept, space planning, landscape & garden design, project management, contracting, furniture & kitchen, styling & accessories, art consulting & corporate identity services. They help clients make the right decisions and guide them through the process by bringing creativity and can-do expertise to the table.

Founded by sisters Carol & Tammy, IP design & work teams serve many satisfied & repeated clients. Under their leadership & the joint efforts of the teams, IP won the IB 20th Anniversary Best Ten Design Award.

IP總部設在香港的專業團隊包括得獎室內建築師，設計及項目管理專業人士提供一站式專業服務。我們的專門業務包括設計高質素，配合環境及個別客人需要的豪華住宅及商業項目。

資深室內建築設計師為客戶策劃整體架構和設計理念，空間規劃，景觀及園林設計，項目管理，工程報價，傢具及廚房設計，造型及配件設計，藝術諮詢及企業形象服務。IP的專業及創造力協助客戶做出正確的決策及代客戶管理整個過程；與客戶攜手合作，實現美好設計。

IP由Carol & Tammy姐妹成立後，設計和工程團隊不斷服務許多滿意及重複的客戶；在他們的領導和團隊的共同努力下，IP贏得了IB 20周年十佳設計家獎。

## IP Interiors

### IP Interiors Ltd

Address : Office 2003, 20/F, Keen Hung Commercial Building,  
80 Queen's Road East,  
Hong Kong

地址：香港灣仔皇后大道東80號  
堅雄商業大廈20樓03室



## 雅致時尚之家

### Contemporary Classics

- 大潭陽明山莊  
HK Parkview, Tai Tam
- 1,800 平方尺/sq.ft.

The IP team was enlisted by this expatriate family of 5 to transform the 20 year old apartment into a cozy & contemporary classical home.

"We worked closely with the owners and tried to capture the essence of who they are and translated it into something tangible in their living spaces. We believe that the design & construction process should be interactive and pragmatic." Effective communication with clients ensures satisfaction from start to finish.

The space was completely overhauled to make it more efficient. IP also visually enhanced the space with a whole new decorative scheme in order to achieve a balance of sophistication & contemporariness. As such, neutral scheme was applied to unify the living area that allows a mix of styles.

IP also custom designed stylish yet practical furniture for all rooms including bathrooms & kitchen. And oriental elements were integrated to add a touch of traditional aesthetic and create the sense of coziness.

這是一個從海外移居香港的五個成員家庭交予我們團隊的一個設計項目，將一個二十年的舊居重新打造為愜意的雅致時尚之家。

透過與客人緊密合作，我們掌握了設計的重點，並將之活現在家中每一角落。我們相信設計及工程是需要互動及務實地進行。與客人有效溝通確保整個過程令人滿意。

充分利用空間更能達致成效。我們利用全新的視覺元素提升空間感，在優雅的氛圍中注入時尚感，與此同時揉合不同風格的元素，輕輕地融和於客廳空間。

所有房間包括浴室及廚房均使用IP設計時尚又實用的傢俱。東方優雅的設計配合傳統美學風格，營造了溫暖舒適的感覺。

